

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## S8 2024

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll S8 2024.pdf

Storlek: 225522 byte

Hashvärde SHA256:

02f00a2ed81d1ac1f30e870f1a475d7b9d006133418e24202fe2b9c04a3e71f9

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

Erik Peter Sundström

Signerat med BankID 2024-07-17 12:22 Ref: 54e5ed70-5379-4323-a39b-ccec03de05c4

TORLEIF ERIKSSON

Signerat med BankID 2024-06-19 13:12 Ref: 1112fa6f-4492-4c3a-9050-b08bdbc9c029

ÅKE BÄCKSTRÖM

Signerat med BankID 2024-06-19 05:59 Ref: 53c06d64-8fc2-4aaf-b53e-54f842a708ff



## SSF:s styrelsemöte (S8) 2024

**Plats:** Teams  
**Tid:** 28 Maj 2024 19.00 – 20:30

**Närvarande** Torleif Eriksson, Linda Dahlin, Åke Bäckström, Egon Rongdén, Erik Sundström  
Tomas Salander, Daniel Wiklund, Simon Jakobsson, Åsa Fjällborg.

### Dagordning

- 130 Mötets öppnande**  
Torleif öppnade mötet och hälsade oss välkomma.
- 131 Val av justeringsman**  
Erik Sundström valdes av mötet till att justera dagens protokoll jämte ordföranden.
- 132 Anmälan om övriga frågor**  
Egon önskar att vi gemensamt ser över minnens anteckningar från mötet med LK från 2024-05-15.
- 133 Fastställande av dagordning**  
Mötet fastställde dagordningen.
- 134 Föregående protokoll S7**  
Mötet beslutade att protokollet S7 läggs till handlingarna.
- 135 Fastställande av skriftliga förfarande**  
Inga skriftliga förfaranden sedan sista mötet.
- 136 Fastställande av AU-beslut**  
AU har beslutat om att ge bifall till Västerbottens lappmark om ett bidrag om maximalt 6000 kr för patella och ögonlysning i samband med utställningen i Lycksele 2024-05-26
- 137 Åtgärdslistan**  
Åtgärdslistan behandlades av mötet, Avelskommittén kommer att informeras om att man önskar en löpande avrapportering till styrelsen gällande hälsoprogrammet.
- 138 Ekonomi**  
Kassören skickar en kassarapport till styrelsen efter mötet, ekonomin föredrogs i stort, och den är i balans och vi ligger i nivå med fastlagd budget för 2024.



**139**

### **Rasdata, inkl. ansökan om medel**

Efter mötet med LK 2024-05-15 gällande rasdata så var önskemålet att man jobbar vidare med utvecklingen av Rasdata. Efter dialog med Nipsoft så har man konstaterat att det finns behov av uppgradering av hela plattformen för att framtidssäkra systemet, och att man kan implementera nya tjänster och funktioner utifrån det som föredrogs på riksfullmäktige. Mötet beslutade om att ta in skriftlig offert från Nibsoft gällande uppgradering av grundplattformen och på dom föreslagna funktions uppdateringarna.

Det fanns även önskemål från LK att vi tittar vidare på SKK motsvarande lösning till Rasdata, vi vet att det finns vissa brister i funktionalitet samt att kostnaden för detta system är osäkert, men Egon Rongdén och Anders Lundberg utreder detta en gång till för att vi skall ha en bra grund för kommande beslut om vilket system som vi skall nyttja inom SFF.

Styrelsen beslutade om att man avser söka medel för en uppgradering och utveckling av Rasdata från SKK och deras utvecklingsfond utifrån inkommen offert. Ansökan görs av Torleif Eriksson & Tony Björklund.

**140**

### **Remiss Renmarkskommittén**

Torleif föredrog det remissvar som utarbetas, och mötet beslutade om att skicka svaret vidare till Regeringskansliet.

**141**

### **Remiss typstadgar**

Torleif föredrog de kommentarer som inkommit gällande de nya typstadgarna från mötet med LK.

### **§7 Årsmöte moment 8**

Här föreslår styrelsen motioner skall vara styrelsen tillhanda senast 35 dagar före årsmötet.

### **§8 Valordning**

Här förslår styrelsen att årsmötet borde också kunna besluta om en öppning av nomineringarna ifall valberedningen inte är representerade vid mötet och att det saknas kandidater.

**142**

### **Jakthund nr3 – vårt bidrag**

Mötet beslutade om att avelsråden gör en artikel om hur man kan vara behjälpliga vid parningar, och då även för icke medlemmar i SSF som är ägare till någon av våra raser.

**143**

### **SSF informerar nr 3 – vårt bidrag**

Mötet beslutade att kommande nummer av ståndskall informera medlemmarna om arbetet med Rasdata.

**144**

### **Sommardagarna i Finland**

Styrelsen beslutar att stötta med ett resebidrag för 2 personer för att utveckla det nordiska samarbetet. Rickard Näslund är tillfrågad om att delta, och att han kollar upp intresset bland övriga i avelsrådet för NOBS att delta på sommaretdagarna.



**145 Nordiska mästerskapet**

Information delgavs mötet att nordiska kommer att klassas som ett internationellt prov. NM kommittén kallar till ett möte med arrangerande LK för att göra en uppföljning kring kommande arrangemang och se över budgeten / kostnadsbilden för detta. Mötet beslutade om att utse Torleif som lagledare för det svenska laget.

**146 Övriga frågor**

Minnesanteckningarna från mötet med LK behöver sammanställas, Åsa & Torleif gör en sammanställning av dessa anteckningar för ett utskick till LK.

**147 Nästa möte**

Mötet beslutade om att kommande möte blir 2024-08-13 och kommer att hållas som ett Teamsmöte.

**148 Avslutning**

Torleif avslutade mötet och önskade deltagarna en trevlig sommar.

---

**Åke Bäckström, Sekreterare**

---

**Torleif Eriksson, Ordförande**

---

**Erik Sundström, Justeringsman**